



Winter 2021/22

stehmann

PASSION FOR PANTS

FASHION



left side

FAYA

—

Style-Nr: 805035 35926

Colour: 5481 whisky

right side

LAURA

—

Style-Nr: 805045 69121

Colour: 5481 whisky



left side

FELIA

—

Style-Nr: 805026 60173

Colour: 900 schwarz

right side

FELINE

—

Style-Nr: 805039 20104

Colour: 944 anthrazit-melange





left side

ROXANA

—
Style-Nr: 805009 69110
Colour: 900 schwarz

right side

VERGIL2

—
Style-Nr: 805005 42472
Colour: 900 schwarz





left side

ROXANA18

—
Style-Nr: 805037 64015
Colour: 4009 winter moss

right side

ROXANA20

—
Style-Nr: 805016 40225
Colour: 3080 spirulina green





left side

HALEY

—
Style-Nr: 805038 41894
Colour: 1128 winter white

right side

HAMATIT

—
Style-Nr: 805020 63043
Colour: 183 toffee





left side

ZINK7

—

Style-Nr: 805063 42042

Colour: 944 anthrazit-melange

right side

FAYA

—

Style-Nr: 805059 60165

Colour: 9506 lightgrey-melange





SCARLETT

—
Style-Nr: 805067 60165
Colour: 900 schwarz



EBBY

—
Style-Nr: 805023 60168
Colour: 2122 chocolate plum



left side

VERGIL2

—

Style-Nr: 805003 95050

Colour: 900 schwarz

right side

PINA4

—

Style-Nr: 805053 69118

Colour: 6894 corn



DIE WIEDERENTECKUNG VON WERTSCHÄTZUNG

Besinnung auf das Wesentliche wie Wohlfühlen, Geborgenheit und Wärme, sind Wünsche, die nahezu aktuell jeden Bereich tangieren. Mode macht da keine Ausnahme. Genau diesen Themen hat sich die Marke Stehmann seit jeher verschrieben. So steht die Kollektion der Saison Herbst/Winter 2021/22 bei Stehmann ganz im Zeichen einer ausgeglichenen Balance zwischen den Veränderungen unserer Zeit. Kreativität und Sensibilität für Produkt und Markt sind die Parameter, mit denen die Marke diesen Anforderungen begegnet.

Der erste Liefertermin „Falling Leaves“ startet mit einer herbst-typischen Farbpalette wie Earthy Browns, ergänzt mit Spicy Colours, Ginger Bread und Teak in die Saison. Smokey Shades und tonige Grau-Melangen signalisieren hohe Wertigkeit. Highlights setzen Winter White, Fog und Incense.

Drucke zeigen verfremdete Leo- und Zebraoptiken, gedruckte Twill- und Lederstrukturen, sowie Camouflage. Qualitäten und Dessinierungen wie softes, veganes Nappaleder, Wolle und Wolloptiken mit Pinstripes, Shadow- oder Diagonal-Checks und Ceramica-Wool-Optic, verleihen der Kollektion eine hohe Wertigkeit.

Der zweite Liefertermin unter dem Namen „Forest Walk“ symbolisiert das „Waldbaden“, die Neu-Entdeckung der Wälder als Medizin für die Seele. Dunkle Grün- und Khaki-Shadings wie Atlantic Deep, Spirulina Green oder Winter Moss werden durch frostiges Bering Sea, Dusty Blues und Oxblood Red aufgebrochen. Als Drucke erscheinen Diamond Prints und Huge Herringbone. Im Bereich Jacquards werden Micro & Macro Check Jersey, Fancy Houndstooth Jersey, Luxury Houndstooth Jersey, 3D-Rhombus Jersey und Diagonal Check Jersey umgesetzt. Die Bandbreite der Qualitäten reicht von High-Tec-Scuba, Soft Diagonal Rib, Bi-Stretch Jersey, bis hin zu veganem Bi-Stretch Leather, Huge Check, HighTec-BiStretch NEW, Flanell und Modal-Cord.

THE REDISCOVERY OF APPRECIATION

Reflecting on the essentials and things such as well-being, security and warmth are wishes that currently affect almost every area. Fashion is no exception. The Stehmann brand has always dedicated itself to precisely these topics. The collection for the autumn/winter 2021/22 season at Stehmann is all about a good balance between the changes of our time. Creativity and sensitivity for the product and the market are the parameters with which the brand meets these requirements.

The first delivery date “Falling Leaves” starts the season with a typical autumn color palette such as Earthy Browns, supplemented with Spicy Colors, Ginger Bread and Teak. Smokey shades and tone-in-tone gray mélanges indicate high quality. Winter White, Fog and Incense are the highlights.

Prints show alienated leo and zebra optics, printed twill and leather structures, as well as camouflage. Qualities and designs such as soft, vegan nappa leather, wool and wool optics with pinstripes, shadow and diagonal checks and ceramica wool optics give the collection a high quality.

The second delivery date under the name “Forest Walk” symbolizes “forest bathing”, the new discovery of the forests as medicine for the soul. Dark green and khaki shadings such as Atlantic Deep, Spirulina Green or Winter Moss are broken up by frosty Bering Sea, Dusty Blues and Oxblood Red. Diamond Prints and Huge Herringbone appear as prints. In the area of jacquards, Micro & Macro Check Jersey, Fancy Houndstooth Jersey, Luxury Houndstooth Jersey, 3D-Rhombus Jersey and Diagonal Check Jersey are implemented. The range of qualities ranges from high-tech scuba, soft diagonal rib, bi-stretch jersey, to vegan bi-stretch leather, huge check, high-tech bi-stretch NEW, flannel and modal cord.

Kontakte und Messetermine / Contacts and trade fair dates:
<https://stehmann.de/agencies>

Stehmann Mode GmbH
Hansastr. 22 | D-90766 Fürth
T + 49 (0)911 7590-211 | verkauf@stehmann.de

  **STEHMANN.DE**

FASHION

1. LIEFERTERMIN
1. DELIVERY DATE
12.07.2021 - 06.08.2021



FAYA
Style-Nr: 805035 35926
5481 whisky



LAURA
Style-Nr: 805045 69121
5481 whisky



FELIA
Style-Nr: 805026 60173
900 schwarz



FELINE
Style-Nr: 805039 20104
944 anthrazit-melange



ROXANA
Style-Nr: 805009 69110
900 schwarz



VERGIL2
Style-Nr: 805005 42472
900 schwarz

2. LIEFERTERMIN
2. DELIVERY DATE
16.08.2021 - 10.09.2021



ROXANA18
Style-Nr: 805037 64015
4009 winter moss



ROXANA20
Style-Nr: 805016 40225
3080 spirulina green



HALEY
Style-Nr: 805038 41894
1128 winter white



HAMATIT
Style-Nr: 805020 63043
183 toffee



ZINK7
Style-Nr: 805063 42042
944 anthrazit-melange



FAYA
Style-Nr: 805059 60165
9506 lightgrey-melange



SCARLETT
Style-Nr: 805067 60165
900 schwarz



EBBY
Style-Nr: 805023 60168
2122 chocolate plum



VERGIL2
Style-Nr: 805003 95050
900 schwarz



PINA4
Style-Nr: 805053 69118
6894 corn



stehmann

PASSION FOR PANTS

INA & CO



FLUOR-680

—

Style-Nr: 804056 20103

Colour: 910 anthrazit

PINSTripES AND MARBLE PRINTS



ILM2-722

—

Style-Nr: 804033 95036

Colour: 001P whisky

VEGAN
SUEDELEATHER
AND FINE CORD



ROTELLO-760

—

Style-Nr: 804049 40055

Colour: 2122 chocolate plum



PEGGY2-760W

—
Style-Nr: 804027 41893

Colour: 5021 bronze



MELLINA-782W

—

Style-Nr: 804006 95034

Colour: 5717 burned henna





ORIENTAL PRINTS AND CHECKS



IMILIA-745

—

Style-Nr: 804068 65048

Colour: 2019 goji berry

BENGALINE AND PEACHED COTTON



INA7-748

—

Style-Nr: 804024 14060

Colour: 5215 coffee bean



LOLI-742W

—

Style-Nr: 804009 95043

Colour: 4009 winter moss

MINI CHECKS AND SNAKEPRINT



ROTELLO10-760

—

Style-Nr: 804043 30079

Colour: 2019 goji berry



KYLL-742

—

Style-Nr: 804039 65045

Colour: 900 schwarz



LOLI-742W

—

Style-Nr: 804040 95041

Colour: 5721 chocolate chip



BRUSHED PAINTING
PRINTS AND
WINTER MOSS



ZINIA-665

—

Style-Nr: 804070 30080

Colour: 4009 winter moss



IGOR2-782

—

Style-Nr: 804041 95036

Colour: 005P sundried tomato

HOUNDSTOOTH AND BLACK & WHITE



INULA-740

—

Style-Nr: 804016 98002

Colour: 900 schwarz

BESTSELLER AT IT'S BEST

DIE PERFEKTE MISCHUNG AUS KONTINUITÄT UND NEUHEIT

Neben allen modischen Trends und Neuerungen setzt sich die Stehmann Kollektionslinie INA & Co nicht nur mit einer neuen Farbflöte in Szene, sondern punktet mit schmückenden Details wie Lederpaspel, zarten Strass Elementen und Innenbundprints. Mit Uni-Basics, Fantasyprints, klassischen Hahnentritt- und Minimalmustern bieten sie eine breite Range an Variationen.

Der erste Liefertermin „Silent Coziness“ eröffnet die Saison mit einem spielerischen Mix aus Mustern und Materialien in den Farben zarter Erdtöne. Neue, gewebte Jacquard-Minimals, farblich auf die Unis abgestimmt, runden neben Paisley-, Animal- und Marble-Prints die Dessinierungen ab. Grafisch bedruckte Jerseys kontrastieren zu Wollkaros und Nadelstreifen.

Der zweite Liefertermin „Into the woods“ zelebriert die Vielfalt der Natur. Fine Cord, Hahnentritt, überdruckte Pepitas und veganes Nappa- und Suedeleder stehen im Fokus. Farbhilights bilden Bronzetöne wie Corn und Almond. Spicy Reds wie Chocolate Plum, Oxblood Red, Ginger Bread und Burnt Henna stehen neben einer neutralen Farbigkeit von warmen und erdigen Nuancen.

„Frosted forest“, als dritter Liefertermin, präsentiert sich mit innovativen Druckideen in einer tonalen Farbigkeit. Dunkle Grünnuancen wie Spirulina Green in Kombination mit Khaki- und Olivtönen bleiben Key-Inspiration. Mystisch-tonige Foliendrucke mit Matt/Glanz-Effekt stehen neben Baumwolldrucken mit angerauter Oberfläche, Brit-Karos neben Animalprints.

Inspiziert von den Farben der Metropolen ist der vierte Liefertermin, namens „Urban Sunset“. Dieser reflektiert die urbane Aura in Rotschattierungen und Blaunuancen bis hin zu klassischem Schwarz-Weiß. Hahnentritt, Pepita und Micro-Karos in moderner verfremdeter Umsetzung, setzen diesen Look opulent in Szene.

THE PERFECT MIX OF CONTINUITY AND NOVELTY

In addition to all the fashionable trends and innovations, the Stehmann collection line INA & Co is not only staging a new color flute, but also scores with details such as delicate rhinestone decorations and inner band prints. Plain basics, fantasy prints, classic houndstooth and minimal patterns offer a wide range of variations.

The first delivery date „Silent Coziness“ opens the season with a playful mix of patterns and materials in the colors of delicate earth tones. New woven jacquard minimal, color-coordinated with the plain colors, complete the designs in addition to paisley, animal and marble prints. Graphically printed jerseys contrast with wool checks and pinstripes.

The second delivery date „Into The Woods“ celebrates the diversity of nature. The focus is on floral, dark over-dyed designs, corduroy, houndstooth, overprinted pepitas and vegan nappa and suede leather. Color highlights are bronze tones such as corn and almond. Spicy Reds such as Chocolate Plum, Oxblood Red, Ginger Bread and Burnt Henna stand alongside neutral colors of warm and earthy nuances.

„Frosted Forest“, the third delivery date, is presented with innovative print ideas in a tonal color family. Dark green nuances such as Spirulina Green in combination with khaki and olive tones remain key inspiration. Mystical-toned foil prints with a matt / gloss effect stand next to cotton prints with a roughened surface, English checks and animal prints.

The fourth delivery date, called „Urban Sunset“, is inspired by the colors of the metropolises. This reflects the urban aura in shades of red and shades of blue through to classic black and white. Houndstooth, pepita and micro-checks in a modern, alienated implementation set this look in the limelight.

Kontakte und Messetermine / Contacts and trade fair dates:

<https://stehmann.de/agencies>

Stehmann Mode GmbH

Hansastr. 22 | D-90766 Fürth

T + 49 (0)911 7590-211 | verkauf@stehmann.de

  **STEHMANN.DE**

INA & CO

1.

LIEFERTERMIN
DELIVERY DATE

12.07.2021 - 06.08.2021



FLUOR-680

Style-Nr: 804056 20103
910 anthrazit



ILM2-722

Style-Nr: 804033 95036
001P whisky

2.

LIEFERTERMIN
DELIVERY DATE

02.08.2021 - 27.08.2021



ROTELLO-760

Style-Nr: 804049 40055
2122 chocolate plum



PEGGY2-760W

Style-Nr: 804027 41893
5021 bronze



MELLINA-782W

Style-Nr: 804006 95034
5717 burned henna



IMILIA-745

Style-Nr: 804068 65048
019 goji berry



INA7-748

Style-Nr: 804024 14060
5215 coffee bean

3.

LIEFERTERMIN
DELIVERY DATE

23.08.2021 - 17.09.2021



LOLI-742W

Style-Nr: 804009 95043
4009 winter moss



ROTELLO10-760

Style-Nr: 804043 30079
2019 goji berry



KYLL-742

Style-Nr: 804039 65045
900 schwarz



LOLI-742W

Style-Nr: 804040 95041
5721 chocolate chip



ZINIA-665

Style-Nr: 804070 30080
4009 winter moss

4.

LIEFERTERMIN
DELIVERY DATE

13.09.2021 - 28.10.2021



IGOR2-782

Style-Nr: 804041 95036
005P sundried tomato



INULA-740

Style-Nr: 804016 98002
900 schwarz